



OFFRES MONT BLANC

ÉTÉ

5\$ de rabais

sur le billet MB park en saison estivale 2024 pour une journée complète à prix régulier.



HIVER

10\$ de rabais

à l'achat d'un billet de ski journée complète à prix régulier pour la saison 2024-2025.



*Ces offres sont offertes aux membres du Lac Quenouille seulement et non transférables.

*Ces offres sont disponibles sur présentation de la carte de membre. Elles sont possibles pour les membres de la même famille qui habite à la même adresse.



OFFERS at MONT BLANC

SUMMER

\$5 off

the purchase of a regularly-priced full-day ticket for the 2024 summer season



WINTER

\$10 off

the purchase of a regularly-priced full-day ticket for the 2024-2025 season



*These offers are for members of the Lac Quenouille Owners Association only and are not transferrable.

*These offers are available with presentation of the membership card. The offers are available for members of the same family living at the same address.